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Rada Miejska Gminy Osieczna 

 

  

P R O T O K Ó Ł   NR  XLIX.2022 

 

 

obrad XLIX sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna w dniu 29 grudnia 2022 r.                            

w Urzędzie Gminy Osieczna  

 

Obrady rozpoczęto 29 grudnia 2022 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:05 tego samego 

dnia.  

 

Obradom XLIX sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna                    

Pan Roman Lewicki.  

 

Na stan 15 Radnych w obradach XLIX sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna udział wzięło              

14  Radnych, tj.: 

1. Mirosław Stanisław Forszpaniak 

2. Zbigniew Józef Forszpaniak 

3. Jarosław Glapiak 

4. Renata Helena Helińska 

5. Robert Przemysław Jaraczewski 

6. Paula Maria Juskowiak 

7. Jakub Jacek Kolberg 

8. Marek Kozak 

9. Krystyna Stanisława Krajewska 

10. Roman Paweł Lewicki 

11. Sebastian Łagoda 

12. Mariusz Marek Mikołajczak 

13. Ewa Pietraszewska 

14. Przemysław Marek Skowronek 

15. Robert Krzysztof Skrzypek  

 

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie Radnych i Gości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

Dokonał otwarcia obrad XLIX sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna i wszystkich serdecznie 

powitał. 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

Oznajmił, że Rada Miejska Gminy Osieczna wstawiła się w czternastoosobowym gronie, 

nieobecny jest Pan Sebastian Łagoda. 

Rada posiada wymagane quorum, podejmowane decyzje będą prawnie wiążące.  

Lista obecności Radnych Rady Miejskiej Gminy Osieczna na XLIX sesji w dniu                                             

29 grudnia 2022 r. stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
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Lista obecności zaproszonych Gości na XLIX sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna                                   

w dniu 29 grudnia 2022 r. stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad. 3. Informacja o porządku obrad XLIX sesji Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:   

Informował, że nie ma propozycji zmiany porządku obrad. Są sygnalizowane dwie 

autopoprawki do projektów uchwał, ale one nie wymagają ingerencji w porządek obrad.  

Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Powiedział, że związku z kolejnym niedotrzymaniem terminu, o którym mowa w § 20 ust. 1 

Statutu Gminy Osieczna dotyczącego zawiadomienia radnych o sesji i zgodnie z § 20 ust. 4 

zgłasza wniosek o odroczenie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:   
Powiedział, że rozumie treść wniosku Pana Radnego, ale nie podziela stanowiska, że termin 

nie został dotrzymany.   

Przewodniczący przeprowadził głosowanie w sprawie wniosku Pana Radnego Przemysława 

Skowronka o odroczenie obrad sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna.   

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wyniki głosowania: za – 1, przeciw – 13, wstrzymało się – 0.  

Wniosek o odroczenie obrad sesji nie uzyskał wymaganej większości głosów i nie został 

przyjęty. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie odroczenia obrad XLIX sesji Rady na wniosek 

Radnego Przemysława Skowronka stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Powiedział, że w przyszłości życzy sobie oraz pozostałym radnym, aby byli powiadamiani                       

o terminie sesji w odpowiednim terminie. 

Zakomunikował, że na dzisiejszej sesji będzie wstrzymywał się od głosów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Przekazał informację, że w przypadku gdyby termin zawiadomienia o sesji nie został 

zachowany Rada, jeżeli tak postanowi, ma prawo pracować. Niedotrzymanie takiego terminu 

nie jest okolicznością, która przesądza o tym, że nie wolno procedować porządku obrad. 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, czy są uwagi do protokołu z obrad poprzedniej sesji. Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wyniki głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.  

Protokół został przyjęty jednomyślnie. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Ad. 5. Zgłaszanie interpelacji przez Radnych.  

Nie zgłoszono żadnej interpelacji. 

Ad. 6. Zapytania Radnych.  

Nie zgłoszono żadnego zapytania. 
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Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 25 lat 

w trybie bezprzetargowym części działki nr 1711 położonej w Osiecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Poprosił o doprecyzowanie miejsca, na którym znajduje się kawałek tej działki.  

Zastępca Burmistrza Gminy Osieczna Pan Stefan Kuśnierek:  

Odpowiedział, że jest to budynek po byłym posterunku milicji na terenie Letniska. 

Powierzchnia gruntowa była przedmiotem przetargu. Pokłosiem tego przetargu jest uchwała na 

wydzierżawienie tego na okres 25 lat w trybie bezprzetargowym.  

Pierwsza umowa zawarta była na okres 3 miesięcy.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Dodał, że ta pierwsza umowa wygasa z początkiem stycznia, aby nie zwoływać kolejnej sesji 

pozwoliliśmy sobie wnieść projekt tej uchwały już dzisiaj.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały.  

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych.  

Wyniki głosowania: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 

Uchwała została podjęta powyższym stosunkiem głosów.   

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody                               

na wydzierżawienie na okres 25 lat w trybie bezprzetargowym części działki nr 1711 położonej 

w Osiecznej stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr XLIX.340.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 29 grudnia 2022 r.                             

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 25 lat w trybie bezprzetargowym 

części działki nr 1711 położonej w Osiecznej stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy                                  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2023-2025. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powiedział, że projekt tej uchwały otrzymaliśmy odpowiednio wcześniej.  

Zapytał, czy są pytania do tego projektu. Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały.  

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych.  

Wyniki głosowania: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 

Uchwała została podjęta. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata      

2023-2025 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr XLIX.341.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 29 grudnia 2022 r.                            

w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na lata 2023-2025 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają                           

z upływem roku budżetowego 2022. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Oddał głos Pani Skarbnik. 
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Skarbnik Gminy Osieczna Pani Bogna Kaźmierczak: 

Przedstawiła autopoprawki Burmistrza Gminy Osieczna do projektu uchwały w sprawie 

ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022. 

W załączniku nr 1 do projektu uchwały: 

 wycofuje się zadanie pn. „Strategia Rozwoju Gminy Osieczna” na kwotę 16.605,00 zł, 

 w zadaniu pn. „Dotacje na dofinansowanie wymiany źródła ciepła”, zmniejsza się 

środki do wydatkowania o kwotę 4.000,00 zł. 

Proponowane zmiany zostały uaktualnione w projekcie uchwały oraz uzasadnieniu. 

Następnie Pani Skarbnik poprosiła o sprostowanie literówek pisarskich w załączniku do tej 

uchwały oraz przekazała, że w punkcie 1 uzasadnienia powinna być kwota 46.125,00 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Zapytał, czy są pytania do autopoprawek, ponieważ pytań nie zgłoszono Przewodniczący 

poddał pod głosowanie przyjęcie wniesionych autopoprawek.  

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych.  

Wyniki głosowania: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 

Autopoprawki zostały przyjęte. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie wniesionych propozycji autopoprawek Burmistrza                      

do projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2022 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Autopoprawki Burmistrza Gminy Osieczna do projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu 

wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022 stanowią załącznik nr 10                     

do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały z naniesionymi autopoprawkami.  

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych.  

Wyniki głosowania: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 

Uchwała została podjęta. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wykazu 

wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022 stanowi załącznik nr 11                   

do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr XLIX.342.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 29 grudnia 2022 r.                             

w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022  

stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna                      

na 2022 rok.  

Skarbnik Gminy Osieczna Pani Bogna Kaźmierczak: 

Powiedziała, że zaproponowane przez Burmistrza zmiany w uchwale budżetowej dotyczą 

zmniejszenia dochodów o kwotę 10.348.388,50 zł, zmniejszenia wydatków o kwotę  

15.149.252,83 zł oraz zmniejszenia przychodów z nadwyżki z lat ubiegłych oraz wolnych 

środków o kwotę 4.800.864,33 zł. 

Zarówno po stronie dochodowej jak i wydatkowej zmiany polegają na dostosowaniu planu                    

do kwot zrealizowanych w kwotach wyższych lub niższych niż planowano oraz przesunięć 

pomiędzy rozdziałami i paragrafami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
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Powiedział, że zazwyczaj jak głosujemy zmiany uchwał budżetowych są do zmiany kwot 

niewielkich. Dzisiaj te zmiany dotyczą kwot niebagatelnych. Te kwoty zmieniają prawie                             

o ¼ kwoty, które są zapisane w realizowanym budżecie. Zapytał, dlaczego zmieniamy budżet 

o tyle milionów zarówno po stronie przychodów i wydatków. 

Skarbnik Gminy Osieczna Pani Bogna Kaźmierczak: 

Odpowiedziała, że dodatki węglowe zaplanowano w znacznie wyższej kwocie niż realizacja. 

Mamy tu zmniejszenie o 6.893.000 zł. Następna duża kwota dotyczy sprzedaży węgla, którą 

realizuje Gmina, na ten rok zaplanowane mieliśmy 6.000.000 zł i zmniejszamy tę kwotę                        

do 1.800.000 zł, czyli o 4.200.000,00 zł. Są to dwie główne pozycje mające znaczący wpływ 

na te zmiany. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powiedział, że po stronie wydatków pojawiają się „obcięcia wydatków” jednostek 

budżetowych. Zapytał, z czego one wynikają. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Odpowiedział, że jeżeli chodzi o wydatki majątkowe w jednostkach to nie ma takich, które były 

zaplanowane, a nie zostały wykonane.  

Natomiast jeżeli chodzi o plany finansowe jednostek to są one uchwalane w oparciu o założenia 

na dany rok budżetowy. Uchwalony kwotowy wydatek (plan finansowy dla danej jednostki)                 

a realizacja w ciągu 12 miesięcy może się okazać nie do końca trafiony. Stąd te różnice.   

Radna Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata Helińska: 

Dopytała o dodatki węglowe – czy to, że zostały one zmniejszone oznacza, że jest mniejsze 

zapotrzebowanie, czy znajdzie to odzwierciedlenie w budżecie przyszłego roku z uwagi                         

na krótki czas realizacji.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Odpowiedział, że w momencie gdy te zadania dotknęły Samorząd trudno było wyszacować                            

z dużą precyzją jaka będzie kwota tych dodatków. Jeżeli chodzi o wypłatę dodatków 

węglowych i dodatków z tytułu stosowania innych paliw ten proces się zakończył.  

Natomiast sprzedaż węgla nadal trwa, w tym przypadku byliśmy już bardziej przygotowani,                                         

aby wyszacować te kwoty. Jednak powstała rozbieżność między tym ilu wnioskodawców 

złożyło wnioski na dodatki węglowe a tym ile zgłosiło się po zakup węgla.     

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Rozpoczął głosowanie w sprawie podjęcia omawianej uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 

Uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Osieczna na 2022 rok stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr XLIX.343.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 29 grudnia 2022 r.                 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2022 rok stanowi załącznik nr 14 

do niniejszego protokołu. 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Osieczna na lata 2022-2028.  

Skarbnik Gminy Osieczna Pani Bogna Kaźmierczak: 
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Powiedziała, że autopoprawki Burmistrza Gminy Osieczna do projektu uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2022-2028 dotyczą 

określenia okresu realizacji przedsięwzięć. Proponuje się zmiany w objaśnieniach, załączniku 

nr 2 oraz w treści uzasadnienia do tej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, czy są pytania do autopoprawek, ponieważ pytań nie zgłoszono Przewodniczący 

poddał pod głosowanie przyjęcie przedstawionych przez Panią Skarbnik autopoprawek.  

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych.  

Wyniki głosowania: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 

Autopoprawki zostały przyjęte. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie wniesionych propozycji autopoprawek Burmistrza                      

do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna                                

na lata 2022-2028 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Autopoprawki Burmistrza Gminy Osieczna do projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2022-2028 stanowią załącznik                    

nr 16 do niniejszego protokołu  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały z naniesionymi autopoprawkami.  

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych.  

Wyniki głosowania: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 

Uchwała została podjęta. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2022-2028 stanowi załącznik nr 17                                 

do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr XLIX.344.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 29 grudnia 2022 r.                 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2022-2028 

stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Ad. 12. Wolne wnioski i informacje.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Otworzył dyskusję. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Przekazał, że ma pytania do Pana Burmistrza. 

1) Mówił, że na którejś sesji zapytał o malowanie wieży widokowej „Jagoda 2” i uzyskał 

wtedy odpowiedź, że zostanie ona pomalowana po sezonie turystycznym. Zapytał,                 

czy wieża została pomalowana, a jeśli nie to dlaczego.  

2) Na sesji w dniu 29 marca 2022 r. podjęliśmy uchwałę w sprawie wyznaczenia miejsca 

do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz 

przyjęcia regulaminu prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników.  

 Jeżeli dobrze pamięta na jednej z komisji padło stwierdzenie, że trzeba będzie 

pomalować pasy oznaczające teren przeznaczony do tego handlu. Zapytał, 

dlaczego nie zostało to zrobione.  

 Poza tym regulamin mówi o tym, że miejsce prowadzenia handlu jest oznaczone 

tablicą informacyjną, a my nie mamy ulokowanej takiej tablicy. 
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Na zakończenie swojej wypowiedzi zgłosił, że pomiędzy ul. Łącko a ul. gen. Leopolda 

Okulickiego są dwa przejazdy ze znakami STOP. Jeden z tych znaków (znajdujący się                           

na ul. Łącko, naprzeciwko posesji nr 6) jest mało widoczny.  

Radna Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata Helińska: 

Dopytała o kwestię dodatków węglowych. Czy przyczyna niedoszacowania wynika                                         

z niespełnienia warunków przez dane gospodarstwa domowe, czy nie jest to znaczące                                 

i nie wpłynęło na to niedoszacowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

1) Powiedział, że w dokumentach wyczytał o monitoringu zamontowanym w Osiecznej. 

Poprosił o informację, czy rzeczywiście ten monitoring jest, czy działa oraz gdzie jest 

zamontowany.  

2) W ślad za spotkaniem w Centrum Kultury na temat założenia fotowoltaiki przy szkole                            

w Osiecznej. Apelował, aby mieszkańcy mogli stać się współuczestnikami procesu 

podejmowania decyzji, co do organizacji tej fotowoltaiki, jeśli musi ona stanąć                    

w miejscu, w którym trzeba zburzyć istniejące garaże.  

3) Dopytał o wyjaśnienie dwóch sprzecznych ze sobą odpowiedzi Pana Dyrektora CKiB 

dotyczących wydłużenia godzin prac bibliotek, o które pytał podczas ostatniej sesji. 

4) Wczoraj minął rok jak Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia                           

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie 

miejscowości Trzebania. Wykonanie uchwały powierzono Panu Burmistrzowi.                          

W uzasadnieniu czytamy m.in., że ta zmiana planu zagospodarowania przestrzennego 

w tym kierunku, przyda gminie nowych terenów inwestycyjnych, a co za tym idzie 

dodatkowych wpływów z podatków i jest uzasadnione z punktu widzenia 

ekonomicznego i społecznego. W związku z tym zapytał, co przez ten rok w tej materii 

Pan Burmistrz poczynił. Zaznaczył, że kiedyś już o to pytał i uzyskał odpowiedź,                         

że Gmina szuka firmy, która zajmie się przygotowaniem tych zmian planistycznych. 

Nasuwa się pytanie, kiedy Rada Miejska będzie mogła głosować nad zmianami w tym 

planie. 

Ad. 13. Odpowiedzi na zapytania i wnioski.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Oddał głos Panu Burmistrzowi. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Złożył noworoczne życzenia.   

Przekazał odpowiedź na pytania zadane przez Pana Radnego Skowronka.                                            

Jeżeli chodzi o: 

 konserwację wieży widokowej – informował, że będziemy to realizować wiosną roku 

2023. Posłuchaliśmy przedsiębiorców, którzy się na tym znają i odradzają realizację                     

w okresie jesienno-zimowym, 

 miejsce do handlu – potwierdził, że rzeczy te nie zostały wykonane, a następnie 

zapewnił, że wykonane zostaną, 

 znak STOP – sprawdzimy jak to wygląda i będziemy starać się poprawić widoczność 

tego znaku. 

W kwestii dodatków, o które pytała Pani Helińska Burmistrz odpowiedział, że zrealizowaliśmy 

tyle wniosków ile zostało złożonych. Zdecydowaną większość rozpatrzono pozytywnie, 
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nieliczne wnioski zaopiniowano negatywnie. Jeżeli jest potrzebne szersze uszczegółowienie               

to poprosi pracownika merytorycznego. Wypłacono 1773 dodatków węglowych i bez mała 300 

dodatków na inne źródła ciepła.   

Następnie Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi na zapytania Pana Przewodniczącego, w kwestii: 

 monitoringu w Osiecznej, Pan Burmistrz mówił, że monitoring został zamontowany                  

i już działa. Jeżeli chodzi o lokalizację na pewno jest to Rynek i Plac 600-lecia, a jak 

Pan Przewodniczący wyrazi taką wole to na następnym spotkaniu przekaże dokładną 

informację,  

 instalacji fotowoltaicznych przy Zespole Szkół w Osiecznej i Szkolnym Schronisku 

Młodzieżowym Morena, że reprezentantem tej grupy jest Pan Marek Mrówczyński,                    

z którym Pan Burmistrz spotkał się kilka dni temu, w celu wyjaśnienia lokalizacji tego 

projektu, 

 pracy biblioteki Pan Burmistrz mówił, że z oceny tych dwóch wypowiedzi Pana 

Dyrektora Zbigniewa Schulza, którą otrzymał, wynika, że informacja o tym, ze zgodnie 

z Narodowym Programem Rozwoju Czytelnictwa biblioteka musi być otwarta przez             

co najmniej ¼ sobót w miesiącu przez przynajmniej 4 godziny w ciągu całego roku, 

czyli od stycznia do grudnia. Natomiast odpowiedź, w której Pan Dyrektor informuje, 

że są to 2 soboty w miesiącu wynika z faktu, że realizacja tego obowiązku rozpoczęła 

się w maju, stąd w kolejnych miesiącach żeby zrealizować te co najmniej 12 sobót                

w ciągu roku biblioteka otwarta jest w dwie soboty w miesiącu. Z wyjaśnień wynika, 

że rozbieżność odpowiedzi przestaje istnieć, ponieważ w jednej wypowiedzi był 

dosłowny cytat z umowy, a w drugiej opis jak to się dzieje od momentu, gdy Pan 

Dyrektor zaczął to zobowiązanie realizować, 

 zmiany miejscowego planu zagospodarowania w obrębie miejscowości Trzebania                  

Pan Burmistrz przekaże odpowiedź w formie pisemnej.       

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Podziękował za odpowiedzi. 

Dodał, że w sprawie biblioteki, te argumenty do niego nie trafiają.  

To nowe stanowisko pracy będzie Gminę kosztować około 30.000 zł. W przekonaniu Pana 

Przewodniczącego jest to wydatek nie priorytetowy, oparty na słabych przesłankach i gdyby    

on miał wpływ na taką decyzję to takiej decyzji by nie podjął.    

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Zapytał, czy to był komentarz dotyczący sobót, czy innej sytuacji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Odpowiedział, że do całego zagadnienia, którym zajmował się przez ostatnie trzy miesiące, 

pytając Pana Burmistrza o zdanie. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Powiedział, że Pan Przewodniczący lubi danymi tematami zajmować się seriami.                         

Podobnie było z dodatkiem funkcyjnym jednej z pań wicedyrektor. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Powiedział, że otwarcie pyta o to, o czym rozmawia połowa tej Gminy.  

Pyta o takie rzeczy, ponieważ tak postrzega swoją rolę. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
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Powiedział, że wcześniej Pan Przewodniczący pytał o GZK, ale przestał, gdy udowodniliśmy, 

że nie dokładamy do tej Spółki.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Odpowiedział, że jeżeli Pan Burmistrz jest gotów łączyć GZK z dodatkowym stanowiskiem               

w bibliotece w Kąkolewie to bardzo dobrze. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Powiedział, że mówił o sprawie serii, o sprawie takiej, że przez miesiące Pan Przewodniczący 

potrafi o jakimś temacie rozmawiać, bo otrzymał Pan sygnał, że trzeba o tym rozmawiać.     

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powiedział, że ma przyjemność współpracować z Panem Burmistrzem od kilkunastu lat                          

i zna stosunek Pana Burmistrza do kwestii (czasami) wydania 1.000 zł. Trudno Pana namówić 

na taki wydatek, a zatwierdził Pan decyzję Dyrektora Schulza o stworzeniu dodatkowego 

stanowiska pracy w bibliotece. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Odpowiedział, że czegoś takiego nie zrealizował i poprosił, aby nie powielać nieprawdziwych 

stwierdzeń. Powiedział, że dba o finanse Gminy i nie trzeba mu o tym przypominać. Swoją 

pracą i wynikami tej pracy, jako cały zespół, udowadniamy m.in. przez kondycję finansową 

naszej Gminy jak sobie dobrze radzimy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Powiedział, że Pan Burmistrz próbuje zasugerować, że decyzja o tym, że Pan Dyrektor Schulz 

zatrudnił dodatkową osobę w bibliotece w Kąkolewie odbywała się poza Pańską wiedzą. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
W ostatnim czasie zatrudniono naprawdę dużo nowych osób w Urzędzie i różnych jednostkach 

naszej Gminy. Zapytał, czy o tamtych przypadkach Pan Przewodniczący jest również tak 

doskonale zorientowany.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Odpowiedział, że nie, poprosił, aby Pan Burmistrz nie udawał, że z wiadomych powodów 

specjalną uwagę przykłada się do akurat tej sytuacji.  

Powiedział, że dziwi się, że Pan Burmistrz nie wpłyną na decyzję o tym, żeby zrobić publiczny 

nabór na to stanowisko. Okazuje się, że zatrudniona osoba jest osobą bardzo Panu bliską.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Powiedział, że jest pod wrażeniem, że ta bliska mu osoba budzi takie zainteresowanie u Pana 

Przewodniczącego. Wysnuł wniosek, że Pan Przewodniczący sugeruje mu cechy związane                            

z podwójnymi standardami.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powiedział, że pyta w imię przejrzystości, transparentności.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Odpowiedział, że oprócz tego, że pyta to uśmiechając się komentuje i wytwarza wrażenie,                                  

że są te podwójne standardy, a nie ma takich.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, jakie są fakty. Zatrudniona została dodatkowa osoba, bo były głosy czytelników.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Odpowiedział, że była to wypowiedź Dyrektora Schulza, a nie jego.  

Zastępca Burmistrza Gminy Osieczna Pan Stefan Kuśnierek:  



10 
 
 

 

 

 

Powiedział, że przysłuchuje się tej dyskusji, jest najstarszy na tej sali, przeżył wiele                                     

w Samorządzie i uważa ta dyskusja chyba jest przewymiarowana. Przez szereg lat 

współpracujemy (na poziomie organu stanowiącego z organem wykonawczym) zrobiliśmy 

wiele dobrego, dobrze oceniają nas mieszkańcy. Jak usłyszał od Pana Przewodniczącego 

informację o tych 30.000 zł w obliczu milionów, które wydatkujemy to chciałby coś dalej 

powiedzieć, ale to przemilczy i na tym zakończy swoją wypowiedź.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powiedział, że oczywiście mamy mówić jak milionami zarządzamy w sposób doskonały,                     

ale wcale nie znaczy, że nie mamy rozmawiać o szczegółach, w wymiarze wolności wymiany 

poglądów.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Powiedział, że w naszym Samorządzie oraz jednostkach pracuje, co najmniej sześć osób, które 

mają uprawnienia i pobierają emeryturę i nie rozumie tego, że akurat to stanowisko jest 

komentowane przez pół Gminy i przez kilka sesji są mniej lub bardziej otaczające tą sytuację 

zapytania, odpowiedzi i sprawdzanie czy arytmetyka się zgadza. Pracownik kosztuje nas 15 zł 

netto za 1 godzinę. Burmistrz zapytał Pana Przewodniczącego ile godzin miesięcznie poświęca 

Samorządowi.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Odpowiedział, że nie ma tego przeliczonego, po czym zapytał, czy dla niego zostało stworzone 

specjalne stanowisko.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Poprosił Przewodniczącego, żeby zrobił takie oszacowanie.  

Jest kilkanaście osób zatrudnionych w naszych jednostkach i na wiele tych decyzji nie ma 

wpływu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powiedział, że do końca nie rozumie uwagi skierowanej w jego stronę, jeżeli chodzi                                    

o przeliczanie godzin pracy. Zaznaczył, że mówił o specjalnie stworzonym stanowisku pracy.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Odpowiedział, że nie o specjalnie utworzonym stanowisku tylko o tym, kto tę pracę dostał. 

Gdyby ta osoba nazywała się inaczej pewnie takiego zainteresowania by nie było. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Odpowiedział, że pewnie budziłoby mniejszy niesmak niż ta sytuacja. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Odparł Przewodniczącemu, że niesmakiem jest jego zachowanie w tej sprawie. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Powiedział, że chciałby przerwać tę dyskusję.  

Powiedział, że powinniśmy się cieszyć z Nowego Roku. Zrealizowaliśmy budżet roku 2022                       

i mamy wspaniały budżet na rok 2023.  

Ad. 14. Zakończenie obrad XLIX sesji Rady.      

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Złożył życzenia na nadchodzący Nowy Rok, podziękował wszystkim zgromadzonym                            

za uczestnictwo. Z powodu wyczerpania porządku obrad zakończył XLIX sesję Rady Miejskiej 

Gminy Osieczna.  
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